
Styrelsemöte nr 9 i Arilds Byalag 2024-03-04

Plats: Fredrik

Närvarande:

- Claes Lundgren

- Christina Brattström

- Helena Heuman

- Johan Lönnquist

- Fredrik Magnusson

- Jennie Tyrberg, per teams

1. Mötets öppnande

Ordföranden förklarade mötet öppnat.

2. Godkännande av förslag till dagordning

Förslag till dagordning godkändes efter tillägg under Övriga frågor.

3. Godkännande av protokoll från styrelsemöte 2024-01-22

Protokollet godkändes.

4. Årsmötet

Fredrik rapporterade. Vissa fakturor saknas men han har kontroll på dem.

Bokhandeln har sålt ett antal böcker och Fredrik måste fakturera bokhandeln

för dem. Kvar i lager finns nu fyra av de böcker nostalgigruppen skrivit, ett antal

kartor samt några av Erlands affischer. Redaktionsgruppen har en ny bok på

gång om Arilds byalag 50 år.

Claes har skickat ut ett första utkast till förvaltningsberättelse och ber samtliga

arbeta med att komplettera det som saknas. Berättelsen bör bli klar denna

vecka eftersom den ska tryckas före årsmötet.

Årsmötet hålls på Arilds vingård den 20 april kl 10:00. Sigurd Heuman ombeds

ställa upp som mötesordförande. Jennie lägger ut kallelse på Facebook och

Christoffer på arild.se

5 Rapport ekonomi

Medlemsavgifter har börjat komma in och Fredrik har gjort en förteckning över

alla som betalat i bokstavsordning med efternamn först. Den kompletteras allt



eftersom nya betalningar kommer in. Beslöts att en påminnelse ska ut i sociala

medier.

Fredrik har inte lyckats förhandla upp vår ränta och föreslår att vi ska byta bank

till Handelsbanken. Beslöts att Claes och Fredrik ska försöka få ett möte till

stånd med den banken.

6 Verksamheten

Se bilagda verksamhetsplan

6.1 Välkomstskylt till Arild

Bordläggs

6.2 Fortsatt städning av poolhuset

Tas i samband med städdagen, som sannolikt blir den 18 maj.

6.3 Bassängen och simskolan

Kommunen städar bassängen i år och ger bidrag till korv för alla som deltar i

städningen.

Ett tag såg det ut som att det inte skulle bli någon simskola men det var falskt

alarm. Biljetter släpps den 2 april.

Claes och Fredrik kommer att träffa kommunen om bassängen den 18 mars

2024.

6.4 Aktiviteter 2024

Hyra ut grönsakskiosken?

Christoffer fixar hyllor mm för böcker och har kontakten med personer, som

önskar ställa ut i kiosken.

Fredrik fixar en skylt med information om medlemsavgift och QR-kod, som kan

stå både i grönsakskiosken och i Viktors kiosk så att den syns utifrån. Där kan

också sättas upp information om planerat program.

Kunskap och soppa på Kullabergs vingård den 20 mars.

Det blir vinprovning och visning av vingården. Jennie lägger ut information.

Claes har redan satt upp anslag i byn.

Kunskap och soppa på Arilds vingård den 17 april

Ulrik Alm talar om fåglar och djur. Jennie lägger ut information. Claes har redan

satt upp anslag i byn.



Stämma 20 april

Se ovan under punkt 4.

Valborg 30 april

Claes kollar med Monica Oldsberg om hon kan vara talare. Övrigt klart.

Städdag preliminärt 18 maj: Claes ansvarar

Midsommar 21 juni: Ansökan om tillstånd är inskickad. Konceptet blir samma

som tidigare men Johan kollar med Gabriella Brunlid om hon kan sköta sången.

Arildsdagen 20 juli: Ansökan om tillstånd är inskickad. Claes poängterade vikten

av att alla i styrelsen deltar i arbetet.

Simborgarmärke i havet: Marko återkommer med förslag till datum.

Invigning av Arildslingan: Christina hör med Josefin på kommunen om eventuell

invigning.

Quiz-kvällar: Fredrik kollar med Strand om intresse.

7 Information mm

7.1 Information under arild.se

Beslöts att ge Jennie behörighet att lägga ut protokoll mm under arilds.se

tillsammans med Marko och Christoffer.

Information om vad som pågår kommer på Facebook och arild.se

7.2 information från kommunen

Lekplatsen: Så gott som klar. Föreslås att den ska heta Minis.

Cykelbanor: Inte påbörjade än.

Ny pool: Möjligen ny pool 2025

Badstegar: Sätts upp när det är dags.

Tussan: Fast toa kommer med placering nära p-platsen men

handläggningen tar tid.

Anslagstavla: Kommunen är negativ till placering av den tredje

anslagstavlan i hörnet Nabbavägen-Stora vägen. Ett alternativ är

Blossalyckan eller Stelebacken för den tavlan. Den i hamnen sätts

med fördel på Ruffen.

Parkslide: Får vara kvar.



Staty: Hamnen äger frågan.

Skötsel av kommunen mark: Bättre nu

.

Utegym: Två förslag till placering, antingen på plattan vid Klötet

eller mellan lekplatsen och fotbollsplanen. Styrelsen röstar för det

senare.

7.3 Redaktionsgruppen

Festskrift för Arilds byalag 50 år i princip klar. Tryckkostnad

beräknas bli 50 000, vilket godkänns. Betalning för skriften

föreslås bli 100-200 kronor.

8 Utestående punkter

8.1 Upprustning av röda hallar

Eva äger frågan.

8.2 Bänken på Snogaliden

Bänken är klar men ytterligare en bänk ska ordnas, vid RS, och

kommunen önskar sätta upp bägge samtidigt.

9 Trafikfrågor

9.1 Bussgruppen

Inget har hänt i frågan sedan mötet med byaråden. Claes stöter på

och försöker lobba med andra byalagsordförande.

10 Övriga frågor

Den som ansvarar för ett evenemang ska få delta gratis.

Vårt förråd i Höganäs är översvämmat och fuktigt. Risk för att tältpinnar mm blir

skadade. Claes och Fredrik kollar alternativa förråd.

Jennie tog upp frågan om vad vi ska göra med sommarbarnen. De måste

sysselsättas på lämpligt sätt.

11 Nästa möte

Den 8 april kl 18:30 hos Claes

……………………………………………………………………………………………………………………….

Claes Lundgren



……………………………………………………………………………………………………………………………..

Helena Heuman


